
 

 
 

Møtereferat fra møte i Delprosjekt: 
A2 - Økonomi 

Medlemmer 
til stede 

Marit B. Wilson, Ståle Ruud, Nina Teig, Kristian Frogner Larsen, Ingunn 
Wahl Hansen 

Varamedlemmer 
til stede 

 

Forfall  
Tillitsvalgte Roy Vidar Johannesen 

 
Andre 
 

 
 

Møtesekretær Ingunn Wahl Hansen 
 

Møtested, dato Askim, 12.06.18 kl. 13.45-15.30 
 

Saker Ansvar Frist 
1. Referat fra møtet 15.05.18 ble godkjent. 

 
 

 

2. Status/orienteringer 
Økonomiplan 2019-2022: Vedtatt i fellesnemnda med noen 
små tillegg, bl.a. at det ikke skal være e-skatt på boliger og 
fritidsboliger fra 2020, at SSB’s prognose for befolkningsvekst 
pr juni 2018 skal legges til grunn og at investeringer skal 
prioriteres ut fra «må», «må, men kan vente» og «kan». (Alle 
tillegg kan leses i møteprotokollen fra fellesnemnda). 
Skatteoppkreverfunksjonen: Vedtak i fellesnemnda på 
samlokalisering fra 01.09.18. Det holdes oppstartsamling for 
ansatte på skatteoppkreverkontorene og 
fakturering/innfordring i morgen. 
Harmonisering selvkostgebyrer: Har hatt oppstartsmøte. Har 
mottatt tilbud fra Envidan Momentum på bistand fra A-Å. 
ERP-løsning for Indre Østfold kommune: Har fått oversendt 
forslag til bistandsavtale fra Visma. Skal ha møte med dem 3. 
juli. Formøte 19. juni. 
 

 
 
 

 
 

 

3. Eiendomsskatt Indre Østfold Kommune – utarbeidelse av 
problemnotat til møterunde september 
Tommy og Marit lager er notat basert på notatet fra Caroline 
Lund i LVK. Sette arbeidsgruppe etter sommeren, evnt. utpeke 

  



ressurspersoner i hver kommune. Anbud på taksering går ut i 
løpet av uka. 

4. Gevinstrealisering – utarbeidelse av problemnotat/utfordring 
til prosjektet 
Det lages et notat der prosjektrådmannen utfordres, med 
utgangspunkt i rapportene fra Agenda Kaupang. Ståle starter 
skrivingen. 
 

  

5. Økonomiplan 2019-2022 
Har fått OK for felles mal for kommunene. Diskusjon rundt 
hvordan denne skal se ut – hva kan være felles og hva må 
være eget for hver kommune? Alle bes komme med innspill i 
sommer. Marit lager skisse til fremdriftsplan. Må skaffe 
oversikt over skjema 1B, spesielt områder som føres forskjellig 
i kommunene. Nina lager en mal. 
 

  

6.  Kartlegging av avtaler 
Minner om «frist» 30.06.18. Nina sender ut forslag på mal. 
Oversikten skal inneholde oppsigelsestid, og gjerne beløp. 
Gjelder avtaler innenfor økonomiområdet. 
 

  

7. Sammenligningstall/historiske tall i regnskapsskjemaer i 2020 
Indre Østfold kommune vil ikke ha noen 
sammenligningstall/historiske tall fra før 2020 siden 
kommunen ikke eksisterte før. Det blir ikke sammenlignbart å 
ta inn summen av de fem «gamle» kommunene, men enkelte 
sammenligningstall kan likevel være aktuelle. 
 

  

8. Eventuelt 
På infomøtet i dag utfordret prosjektrådmannen på om noen 
fagområdet bør slås sammen allerede nå/tidligere enn 2020. 
Gruppa mener økonomi/lønn/regnskap er aktuelle kandidater 
her. 
 
Neste møte 21.08.18 kl. 09.00-15.00 i Hobøl. Merk at tid og 
sted avviker fra vanlig møteplan! Det serveres enkel lunsj. 
 

  

 


